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PvdA nieuwsbrief 

Hierbij de nieuwsbrief van de PvdA afdeling 

Bergen. Wij stellen uw reactie of eigen artikel 

op prijs op johanne.pvda@ziggo.nl.  
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Onbaatzuchtige leiders 

door Ed Bausch voorzitter bestuur 

Het is een tijd niet zozeer voor scherpslijperij. 

Aan welke kant je ook staat: iedereen voelt wel 

dat ophitsen uiteindelijk tot meer vijandschap, 

tot minder broodnodige coöperatie leidt. En dat 

het nu tijd wordt om meer met elkaar de 

werkelijke problemen, of noem ze de werkelijke 

uitdagingen, aan te pakken. En natuurlijk kun je 

dan veel hebben aan verschillende meningen of 

invalshoeken. 

Samengevat kun je zeggen dat we van het 

kapitalisme nu voornamelijk de uitwassen 

meemaken, na alle groei. Nou ja, groei met de 

kop in het zand, want was het niet al in de 70-er 

jaren dat de Club van Rome en ook onze Den Uyl, 

aangaven dat we niet zo door konden gaan met 

het uitputten van de aarde? Toen moest het 

echte uitputten daarvan nog beginnen... 

 

 

 

 

 

De vervuilende productieprocessen, het veel               

te harde rijden, de godsgruwelijk oneerlijke  

verdeling van kapitaal en middelen (het lijken 

momenteel de middeleeuwen wel, wat dat  

laatste betreft), de veel te groot geworden  

macht van vastgoed en de 'financiële sector': 

het zal totaal anders moeten gaan. Een béétje 

veranderen, bijsturen zal niet helpen.  

Altijd lijkt het te moeten gaan om meer, meer, 

méér. In vredesnaam waarom? Brengt nog méér 

ook nog meer geluk of welvaart? 

Twee stappen terug lijkt mij de weg en dan 

tegelijkertijd de verdeling van kapitaal 

duurzaam eerlijker maken. 

De sociaaldemocratie kan maar het best haar 

aloude doelstellingen oppoetsen en midden in het 

speelveld plaatsen. 

Ik kijk graag uit naar onbaatzuchtige leiders om 

een echt andere agenda te gaan voeren en een 

einde te maken aan de opkomst van alle 

mannetjesputters.  

In onze gemeente hebben we die ook, zelfs 

zodanig dat sommige ambtenaren met tegenzin 

voor 'Bergen' werken. 

Wat mij betreft mag onze partij zich ook in 

onze gemeente stevig profileren tegen de 

zinloze ophitserij en mannetjesputterij. Ik denk 

dat we veel volgers zullen hebben. Op weg naar 

een andere agenda. 

 

‘De opstandelingen’ Gemeente Bergen 

door Jaap Terpstra lid PvdA 

Als burger van de aangename gemeente Bergen 

houd ik me marginaal bezig met de plaatselijke 

politiek. De meeste zaken lijken mij goed 

geregeld en voor zo ver de plaatselijke politici 

min of meer tot mijn kenniskring behoren  - van 

Hans Haring tot Peter van Huissteden, lijken mij 

dat mensen die het goede hart voor onze 

Gemeente hebben. De spaarzame keren dat ik 

een Gemeenteraad bijwoon, ben ik de leden 

dankbaar dat ze zoveel tijd, energie steken in 

de democratie van ons dorp. Het  
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ambtenarencorps komt betrouwbaar over: de 

straten worden schoon gehouden, paspoort en  

rijbewijs worden in korte tijd verlengd, het vuil 

wordt opgehaald en een mooie bestrating en 

goede riolering zijn voor mijn deur aangelegd.  

Bezoekers en gasten, die ik wel eens rondleid                

in onze gemeente, maken vaak de opmerking               

dat Bergen zo relaxt overkomt, alsof hier altijd 

de zon schijnt, de rijkdom van de mooie huizen 

en de glanzende auto’s af spat, alsof iedereen 

zijn/haar geluk niet op kan. Tja, zeg ik: er 

schijnen mensen te zijn die Bergen afschilderen 

als een corrupte gemeente met aan het hoofd 

een almachtige burgervrouw. Hoezo? Ja dat         

wist ik eigenlijk ook niet. Er was een uitzending 

geweest op de televisie van BNN/Vara nota 

bene. Ik had de uitzending gemist. Enige 

fragmenten heb ik nog via YouTube en Google 

weten te achterhalen. Een zekere mijnheer Vos 

was uit zijn kippenschuur annex woning  gezet, 

onderdeel van een handhavingsprocedure op 

verzoek van zijn buurman, daarentegen werd een 

gammele recreatiewoning gedoogd, domweg 

omdat dat paste in het nieuwe bestemmingsplan; 

een zekere Frans Zomers probeert via 

planschades te scoren namens een aantal 

bewoners rond de Eeuwigelaan; de voetbalfusie 

van de Egmonden  heeft voeten in de aarde rond 

de Watertoren, en Mooier Bergen heeft moeite 

zich neer te leggen bij de genomen 

raadsbesluiten. Ik vergeet het fietspad van de 

Eeuwigelaan nog. Prima allemaal, maak gebruik 

van de mogelijke openstaande juridische 

procedures en leg je neer bij de uitkomsten 

daarvan. Het recht is daarop ingesteld ter 

voorkoming dat de burgers elkaar de hersenen 

inslaan. Daar zit mijn probleem niet. Ik schrok 

van de onbeschofte wijze waarop sommige 

burgers menen hun gelijk te moeten halen, de 

lasterpartijen naar ambtenaren toe, het 

beschimpen van onze burgervrouw en andere 

politici. Van het weerzinwekkende, ranzige 

taalgebruik, alles schijnt geoorloofd te zijn in  

 

 

 

het demoniseren van bestuurlijk Bergen: “de 

verrotte bestuurscultuur van Hafkamp en Co”,  

‘de leugens van Hafkamp’ en ‘kleinzoon 

Valkering’, flauwe woordgrappen als de 

HettyHafkampweg  et cetera, et cetera. En dit  

krijgt ruim baan in de openbaarheid als Samen 

Bergen Verzetten, als Geuzennaam, als een actie 

der rechtvaardige opstandelingen. Samen 

Bergen Verzetten verdient die aandacht niet. 

Dit In scherpe tegenstelling tot:                                     

‘De opstandelingen’: De sloop van een buurt die 

nog niet ‘op’ is. Gemeente Rotterdam. 

 

Het gaat hier om de sloop van de Rotterdamse 

Tweebosbuurt, NRC weekend editie van 7 en 8 

september jl.  De bewoners moeten van 

woningcorporatie Vestia hun huis uit op grond 

van de Rotterdamse Woonvisie (20161) tot stand 

gekomen met steun van de PvdA en Groen Links: 

het Stadsbestuur wil ‘krachtige wijken’ met 

meer variatie in inkomen en opleidingsniveau. 

Rotterdam moet geen ‘armoedemagneet’ zijn. 

Als eerste sloopproject werd de Tweebosbuurt 

aangewezen. Voorbij werd voorbijgegaan aan de 

vraag of de betrokken bewoners wel de sloop 

van hun huizen zagen zitten. Neen dus, ze komen 

in opstand en weigeren hun huizen te ontruimen. 

Zo’n 600 sociale huurwoningen worden 

platgewalst, waar 470 nieuwe woningen - vooral 

in het midden en hogere segment - voor terug 

komen. De bestaande huurders worden 

verspreid over omliggende plaatsen. Het oude 

hart van de buurt moest er uit gesneden worden. 

De buurt weigert en voert rechtszaken ter 

voorkoming van de uitzetting en het slopen van 

de huizen, met landelijke publiciteit als gevolg 

op radio, televisie en kranten. Waarom moest  

                                         
1
 De Rotterdamse Woonvisie is onderdeel van een beoogde 

Gentrificatie. Het is een proces van opwaardering van een buurt of 
stadsdeel op sociaal, cultureel en economisch gebied, het 
aantrekken van kapitaalkrachtige nieuwe bewoners/gebruikers en 
de daarmee gepaard gaande verdrijving van de lagere klassen uit 
het stadsdeel. https://nl.m.wikipedia.org.>wiki.   
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die buurt eigenlijk tegen de vlakte om plaats te 

maken voor die ‘krachtige wijken’? Het blijkt  

een prima sociaal sterke wijk te zijn. De 

parameter daarvan is niet de hoogte van de 

inkomens, maar de onderlinge sociale cohesie en  

de in essentie goede bouwkundige staat van de 

huizen. Joop, een goede vriend en oud collega 

van mij, opgegroeid in de Tweebosbuurt, 

inmiddels burger van de gemeente Bergen, zoon 

van de 80-jarige Grada Pelger, die al 73 jaar  

daar woont en nu haar boeltje zou moeten 

pakken, informeert mij nader over een in de 

weekendeditie van 7 en 8 september van NRC  

verschenen artikel: “een sloop van een wijk die 

niet ‘op’ is”. Joop vult aan: 

“Zo weet ik wat mijn moeder allemaal heeft 
verteld bij het tussenzinnetje: ik noem geen 
namen. Ze heeft verhaald over alle junkies 
(velen ken ik ook uit mijn lagere schooltijd) die 
door de gemeente in de Tweebosbuurt, 
Afrikaanderwijk werden gedumpt. En de buurt 
mocht het uitzoeken. Hetzelfde geldt voor 
inburgering van mensen van het platteland van 
Turkije en Marokko (en nog vele andere 
nationaliteiten) die niet gewend waren in een 
stad te leven en analfabeet waren. De buurt 
mocht het oplossen. 
Verder neemt de journalist van de NRC veel te 
gemakkelijk genoegen met Wir haben es nicht 
gewusst. Alle politici waren op de hoogte van        
het verlies van het aantal sociale huurwoningen. 
Daarover is een groot deel van de discussie in de 
gemeenteraad gegaan.  
Met name SP, Partij voor de Dieren en Denk 
hebben dit samen met de bewoners constant 
naar voren gebracht. De PvdA heeft nog een 
krokodillentranenbijeenkomst in de buurt 
georganiseerd na afloop van de besluiten met 
welgemeende excuses, maar we konden niet 
anders... Kortom het besluit is weloverwogen 
genomen. 
En zo zijn er nog vele zaken over de sociale 
cohesie, solidariteit en kracht in de buurt niet  

 
 
 
meegenomen, zoals dat na jaren van investeren 
van de bewoners zelf, de wijk is opgeklommen  
van de laagste plekken in de Rotterdamse cito-
scores naar de hoogste. Maar dat past niet in 
het verhaal van de gemeente en Vestia. Net 
zoals dat nu pas de gegevens naar buiten komen  
uit de gemeenteraad dat de Tweebosbuurt qua 
bouwstaat behoort tot de beste buurten van 
Rotterdam. Deze cijfers waren tot voor kort 
geheim. 
De journalist leunt ook (te) sterk voor de 
cijfers op Vestia. Volgens de buurt zelf zijn op 
dit moment nog geen 100 van de 600 woningen 
ontruimd. Wat meer in overeenstemming is met 
mijn waarnemingen. De mensen uit de buurt 
krijgen krotten aangeboden in Spijkenisse en 
Hoek van Holland, waarvan nu al bekend is dat ze 
binnenkort gesloopt moeten gaan worden. 
Het eind van het liedje is dat een goed 
functionerende buurt met goede huizen wordt 
gesloopt en de mensen Rotterdam worden 
uitgegooid en krotten krijgen aangeboden. Dat 
de mensen weinig inkomen hebben, met de 
gebruikelijke problemen van dien, dáár wordt 
niets aan gedaan.”  
 
Begin september heeft de rechter beslist dat 

Vestia mocht overgaan tot de sloop van de 

huizen. De bewoners gaan in beroep. De rechter 

past marginale toetsing toe, hij mag niet op de 

stoel van de politiek gaan zitten, het primaat van 

de politiek wordt hier vooropgesteld. De rechter 

mag wel volop inhoudelijk toetsen op grond van 

de volslagen onredelijkheid van het besluit van 

de Gemeente Rotterdam. Mijns inziens is dat 

hier van toepassing. In deze zaak schaam ik me 

voor mijn lidmaatschap van mijn partij, die te 

koop loopt met een zak vol zekerheden. Voor wie 

eigenlijk?  
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Zij-instroom 

door Simon van Geldorp lid PvdA 

Een week of wat geleden liet een vriendin van 

ons weten dat zij erover dacht om gewoon 

zijinstromer te worden in het basisonderwijs.  

Gewoon hulp- of invalkracht of hoe dat ook 

mocht heten, want zij vond dat het 

personeelstekort in het onderwijs zo schandalig 

was dat zij zich gedwongen voelde om gewoon in 

actie te komen en zich weer nuttig te maken 

voor wat zij als een van de belangrijkste 

maatschappelijke items van onze in vele 

opzichten verwende maatschappij beschouwde. 

“Ik mag dan wel 67 zijn, maar er is niks mis met 

mijn verstand en ik heb naast mijn werk 3 

kinderen netjes opgevoed, dus kan ik nog een 

lekker partijtje meeblazen”, stelde ze resoluut. 

Nogal verbaasd wierp ik tegen dat het geven van 

onderwijs, ook al is het aan hele jonge kinderen, 

de nodige kennis en vaardigheden vereist, zeker 

als je vindt dat het onderwijs van hoge kwaliteit 

moet zijn.  

Ik kon haar niet op andere gedachten brengen 

en tegelijkertijd zette zij mij toch aan het 

denken over mijn eigen rol in de samenleving, 

mijn vrije tijd en de verspilling ervan. Heb ik 

niets beters te doen dan alleen genieten van 

mijn teveel aan tijd? Je kunt niet altijd op 

vakantie zijn. Moet ik niet iets zinnigs gaan 

doen? Vragen die ik gemakkelijk wegwuif met de 

gedachte dat ik al zo veel gedaan heb, dat ik 

niet voor niets gestopt ben met al die 

bestuurlijke werkzaamheden. Ik ben op een 

leeftijd dat ik uitgeparticipeerd mag zijn; of 

toch niet soms? 

Zou ik het leuk vinden om kinderen, jongeren               

en misschien zelfs volwassenen iets te leren? 

Iets dat ik beter kan dan een ander en waaraan 

die ander behoefte heeft. Moet ik ook niet                   

een zijinstromer worden? Gewoon. 

Nu weet ik dat ik met allerlei vrijwilligerswerk 

buitengewoon nuttig kan zijn en dat vrijwilliger  

 

 

 

 

zijn niet vrijblijvendheid betekent, maar dat is 

toch iets heel anders dan weer in het reguliere  

arbeidsproces werkzaam te zijn al is het maar          

in deeltijd. 

Ik aarzel, want wat heb ik nog te bieden? Ik 

mag dan wel veel algemene kennis hebben, maar  

sluit dat aan bij wat de kinderen nodig hebben? 

Tegenwoordig staat het onderwijs bol van de 

ICT en daar heb ik weinig verstand van. En moet 

ik niet bijgeschoold worden, zeker op 

pedagogisch gebied, want waren wij als kinderen 

vroeger niet veel braver? Zou er door de 

regering niet misbruik gemaakt worden van mijn 

hernieuwde inzet, zo van: ‘zie je wel, mensen 

kunnen best veel langer doorwerken’? Ik weet zo 

langzamerhand wel dat je de overheid met een 

zekere mate van wantrouwen moet bekijken; te 

veel niet ingeloste beloftes. 

Daartegenover voel ik dat ik, als rechtgeaard 

sociaal democraat, best nog wat meer zou 

kunnen en zelfs misschien zou moeten doen. 

 

Ik ben er nog niet uit en daarom schrijf ik maar 

een stukje voor de nieuwsbrief in de hoop 

erachter te komen of meer leden worstelen met 

deze vraag: to do or not to do? 

 

Geef uw mening en/of commentaar!  

door Lucia Bakker webmaster PvdA Bergen  

Doet u mee? Geef jouw mening en commentaar 

op de lokale, landelijke en wereldpolitiek op de 

website! Elke zinnige of zelfs onzinnige maar 

beschaafde bijdrage wordt geplaatst en wie 

weet krijg je weerwoord of juist medestanders.  

 

Een respectabele partij als de PvdA doet mee in 

het publieke debat en de leden zijn dan de  

gangmakers!  Stuur uw bijdrage dan naar 

bakker@noordwest.org.  
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Levendige discussies. 

door Johanne Hendriks burgercommissielid 

Interesse in onze fractiebijeenkomsten en 

wilt u een bijeenkomst bijwonen? 

Dat kan, het is vrije toegang het verplicht u               

tot niets! De fractiebijeenkomsten zijn op 

maandagavond vanaf 19.30 uur in de Jan  
Ligthartstraat. (Het is niet elke maandag, dus mail 

als u voor de eerste keer komt en vraag s.v.p. naar 

de data). U bent van harte welkom!  

 

            Samen bouwen 

          aan een stevig PvdA fundament 

 

Hebt u vragen / opmerkingen stuur uw bericht naar 

johanne.pvda@ziggo.nl of bel 06-51980614 

 

Wilt u meer weten over de PvdA afdeling Bergen?  

Kijk op www.bergen.pvda.nl. 

 

Wilt u meer weten over de besluitvorming binnen de 

gemeente Bergen? 

Kijk op www.raadbergen-nh.nl  

 

Bent u geen lid van de PvdA en leest u deze 

nieuwsbrief toch? U kunt zich aanmelden voor 

deze nieuwsbrief bij johanne.pvda@ziggo.nl 

 

             be our guest 
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